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§Město Heidenau se chystá v roce 

2010 uspořádat velké setkání všech 
svých partnerských měst. Jedním z nich 
je i Benešov nad Ploučnicí, a proto před 
nedávnem doputovala na benešovskou 
radnici výzva k tomu, aby se na toto 
setkání začali Benešovští pomalu 
připravovat. Němečtí partneři nabízejí 
našemu městu možnost se před 
ostatními prezentovat, představit život 
u nás, ukázat benešovské zajímavosti, 
mezi nimiž nesmí chybět především 
státní zámek, zajímá je ale například     
i tradiční česká kuchyně.

§
§
§
§
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Krátce z Benešova nad Ploučnicí

   Už jen pár dní a v Benešově nad Ploučnicí    Centrum by mělo být v provozu dvakrát          
konečně začne fungovat mateřské centrum. v týdnu v dopoledních hodinách. Prozatím   
Den D by měl nastat v pondělí 17. září. Než   by šlo o pondělky a středy v době od 9,30     
si v něm ale pohrají první děti, je potřeba ještě do 11,30 hodin. „Uvidíme, jak velký bude 
zvládnout pár drobností. „Nejzásadnější věcí, zájem. Provozní dobu můžeme potom upravit. 
která musí být do otevření zcela určitě Podle ohlasů, které se k nám dostaly, se ale, 
vyřešená, je pro nás nyní oprava prahu  m  ys lím ,   ne m u síme bát, že by mateřské 
u hlavních dveří. Když prší, zatéká pod něj    c e ntrum zelo prázdnotou. Budeme se snažit 
a chodba je pak plná vody,“ říká vedoucí dětem a postupně i rodičům připravit takové 
centra Kateřina Sukovatá. „O problému jsme aktivity, za kterými by se k nám do centra rádi 
už mluvili s vedením města. Byla nám vraceli,“ vysvětlila Marcela Jansová, další 
přislíbena oprava,“ doplňuje. důležitá osoba, která se o vznik mateřského 
   Během léta se prostor, který občasně sloužil centra v Benešově nad Ploučnicí zasloužila.     
ke schůzování členů tělovýchovné jednoty, 
změnil k nepoznání. Odvezl se starý nábytek, 
vymalovalo se, upravilo sociální zařízení        
a spousta dalšího. „Z benešovské mateřské 
školy jsme dostali koberec. Stačilo ho vyprat 
a byl jako nový. Nyní ještě šijeme závěsy, 
kapsářem dovybavujeme hernu hračkami, 
připravujeme nástěnky a brzy nastěhujeme     
i nábytek. Ten jsme dostali darem                   
z Mateřského centra Bělásek,“ připomíná 
Kateřina.

Otevření mateřského centra se blíží

... pokračování na str.2

Veškeré vybavení centra pochází z darů 
nebo z „domácích zásob“ maminek,        
které mají vznik mateřského centra             
„na svědomí“. V budoucnu se ale pokusí 
usilovat o finanční podporu nejrůznějších 
projektů. Snímek pochází z příprav              
na otevření, kdy bylo nutné trochu zútulnit 
zástěny sociálního zařízení nalepení nových 
tapet. 

                                 Foto: Alena Houšková

Letní kino moc diváků nepřilákalo
Benešovské letní kino překvapila během promítacího dne z pátku na čtvrtek,“ uvažuje 
letošního léta velmi malá návštěvnost.  m ís to st ar os ta. Pátek se zdá být nevhodný 
Do jediného „letňáku“ v okrese si za celou především z toho důvodu, že spousta lidí       
sezónu našlo cestu jen něco málo přes tři sta na víkendy odjíždí z města, v létě pak           
lidí. „Máme odvysíláno celkem jedenáct na dovolené nebo vyrážejí za zábavou jinam. 
snímků. Největší návštěvnosti se těšil film „Dnešní doba, kdy není problém sehnat 
Vratné láhve, který jsme promítali během nejnovější filmy na dvd, letním kinům také 
Benešovského Slunovratu. To v kině sedělo moc nenahrává. Zradilo  nás  i počasí.            
127 diváků. Kapacita kina však zdaleka I když jsme letos prodělali, jarní rekonstrukce 
naplněná nebyla. Pokud bychom chtěli mít stála sto tisíc korun, příští rok chceme 
všechna sedadla obsazená, muselo by  p ro m íta t  zn ov u ,“uzavírá Lekner. Ke změně 
za promítáním vyrazit až pět set diváků,“ promítacího dne se budou moci vyjádřit          
spočítal benešovský místostarosta Radek i Benešovští. Radnice se je chystá oslovit 
Lekner. Celkem slušná návštěvnost byla  p ro st ře dn ic tv ím ankety na svých webových 
i na snímku Pitáti z Karibiku – Na konci světa. stránkách.                                                 (ah) 
Přišlo se na něj podívat čtyřiašedesát lidí. 
Nejnižší návštěvnost měl pak snímek Alpha 
Dog a také Babel. „To zůstalo letní kino úplně 
prázdné,“ posteskl si Lekner. Ani prozatím 
poslední odvysílaný film – Nejlepší 
sportovec století – návštěvnost nezvedl.     
Pod širé nebe se na něj přišlo podívat jen šest 
návštěvníků. 
„Chceme promítat do poloviny září, diváky 
chceme ještě nalákat na snímky jako je 
Bestiář nebo snímek A bude hůř. Sezónu 
uzavřeme novým českým filmem Roming. 
Pro příští sezónu uvažujeme o změně 

HeidenauBenešov n. Pl.

       Foto: P.Urx
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Krátce z Benešova nad Ploučnicí

§S naším německým partnerským 
městem souvisí i další zprávička. 
Koncem září, konkrétně pak ve čtvrtek 
sedmadvacátého, se do Heidenau 
chystají zástupci města. Pojedou tam 
podepsat smlouvu o vzájemné 
spolupráci. Ta se obnovuje vždy jednou 
za pět let. Naposledy se podepisovala    
v roce 2002 v Benešově nad Ploučnicí. 

Na snímku starosta Heidenau Michael 
Jacobs při podpisu smlouvy v roce 2002. 

Benešovská radnice se v dohledné 
době chystá vypsat výběrové řízení    
na úpravu části komunikace na Ovesné. 
Investice si podle odhadů vyžádá       
a s i  p ů l  m i l i o n u  k o r u n .  J d e                      
o příjezdovou cestu do chatařské 
oblasti. 

Na městském hřbitově proběhne 
montáž dalších 24 schránek kolumbária. 
Práce provedou Služby města.

 Benešovská matrika hlásí za letošní 
rok již cca 70 svateb, když za celý 
minulý rok jich bylo 59.

Město vyhlašuje tři nová poptávková 
řízení - rozšíření příjezdové cesty 
na Sídliště z Děčínské a rekonstrukce 
sociálního zařízení a¨elektroinstalace   
v kině.

I poslední dva volné byty v učilišti 
našly zájemce o koupi.

Obec Františkov nad Ploučnicí 
plánuje pod vedením starosty            
Ing. Fišera sanační práce na zřícenině 
hradu  Ost rý  vče tně  výs tavby  
vyhlídkové plošiny. Františkov čeká     
i stavba nového mostu přes Ploučnici.

§

§

§

§

§

§

... pokračování z 1. str.

Muži s epileptickým záchvatem pomohly VéPéPéčka
Z běžného úklidu veřejného prostranství, se především o to, aby mu nezapadl jazyk       
záchrana lidského života. I tak by se dala a neudusil se. Mezitím někdo přivolal sanitku. 
jednoduše popsat událost, která se v pondělí Byla na místě do deseti minut,“ doplňuje třetí 
30. července stala v ulicích Benešova  z e  zú ča st ně ný ch Jiří Plicka. Podle něj trval 
nad Ploučnicí. Hlavní roli v ní hrají  z ác hv at  p ři bl ižn ě  tř i  m in uty, když se muž 
tři zaměstnanci benešovských služeb města, uklidnil, chtěl opět nasednout na kolo a odjet. 
kteří ve městě vykonávají veřejně prospěšné „Uklidňovali jsme ho a tišili, věděli jsme,      
práce a mladík, kterého při jízdě na kole že potřebuje ošetřit od doktora. Když přijela 
přepadl epileptický záchvat. „Mohlo být tak sanitka, lékařka nám potvrdila, že šlo opravdu 
kolem půl desáté dopoledne. Zametali jsem o záchvat padoucnice,“ říká Jiří Plicka. 
zrovna u zeleniny, uslyšela jsem ránu, otočila Záchranná služba pak mladíka převezla        
se a viděla asi třicetiletého mladíka, jak padá   do děčínské nemocnice k dalšímu ošetření. 
z kola přímo na obličej. Zavolala jsem  K o lo  n aš lo  d oč asný azyl s nedaleké zelenině.

Někteří z přihlížejících zastávali názor,        na manžela, ať mu rychle běží na pomoc,“ 
že je muž opilý. „Kdyby si to mysleli všichni, pop i su je  udá los t  p racovn ice  VPP              
možná by na té ulici zemřel. Tady šlo o lidský Jana Gabrielová. Muž se svíjel v křečích, 
život, pro nás byla pomoc v tu chvíli úplnou nekontrolovatelně sebou škubal. „Museli 
samozřejmostí,“ tvrdí Jana Gabrielová          jsme ho pevně sevřít, aby si víc neublížil.      
a dodává: „Doufám, že bude brzy v pořádku    Já jsem ho držel za hlavu, kolega pak za nohy. 
a něco podobného se mu už nestane.“ Měl obrovskou sílu, několikrát se nám 
Za nezištnou pomoc děkuje pracovníkům vytrhnul,“ vzpomíná Václav Gabriel,       
vedoucí benešovských služeb města         který muži okamžitě po manželčině výzvě 
Ivan Neliba. „Zachovali se skvěle. Mnozí      přispěchal na pomoc. „Bylo mi hned jasné,   
z nás by si z nich mohli vzít příklad. Patří jim že jde o epileptický záchvat. Podobný stav 
velký dík,“ ukončil.znám od svého bratra. Postarali jsme             

Někde ani větší kontejnery nestačí
   Benešovští si zaslouží velkou pochvalu.   si Gabriela Bečánová ze sídliště. V některý 
Ptáte se za co a od koho? Chvála míří   b e n e š o v s k ý c h   l o k a l i t á c h  p r o b l é m                    
z benešovské radnice a týká se třídění odpadu. s přetékajícími kontejnery ale nevyřešila     
„Ano, je to tak. Chvála je na místě. Lidé začali ani výměna nádob za větší. „Takový případ 
více třídit. Zjistili jsme, že malé plastové jsme zaznamenali třeba u Tesca,“ posteskl    
kontejnery už jim nestačily a proto jsme je si starosta Vrbický.
nechali během prázdnin nahradit kontejnery 
objemnějšími,“ říká starosta Karel Vrbický. 
Výměna byla nutná především z toho důvodu, 
že tříděný odpad, který se do menších nádob 
již nevešel, ukládali lidé vedle plných 
popelnic a vznikal tak zbytečný nepořádek. 
Navýšení objemu kontejnerů přivítali i lidé. 
„Jsem ráda, že malé popelnice nahradily větší. 
Když už si člověk dává práci s tříděním, je pak 
hloupé, když musí vytříděný odpad vyhodit 
do klasické popelnice jen proto, že kontejnery 
na tříděný odpad jsou již naplněné,“ posteskla 

   Svatováclavský jarmak letos v Benešově    možná zvládneme i opékání buřtů a večer 
nad Ploučnicí nebude. „Je nám to velmi líto,     z ahraje živá kapela. Program skvěle doplní 
ale rozhodli jsme se ho z finančních a také také Spolek chovatelů, který plánuje v tomto 
organizačních důvodů letos nepořádat,“ termínu na svém pozemku vedle koupaliště, 
vysvětlila Božena Špičková ze Spolku krajskou výstavu drobného zvířectva,“ 
podnikavých lidí, jehož členové tento doplnil benešovský místostarosta Radek 
oblíbený jarmark po tři předcházející roky   L ekner.

Organizátoři Svatováclavského jarmarku na benešovském náměstí organizovali. 
   Benešovští si ale nemusejí stýskat. Spolek doufají, že benešovské náměstí neopouští     
podnikavých lidí má pro ně náhradní program. na trvalo. „Rádi bychom v tradici pokračovali 
„Na základě ohlasů veřejnosti jsme se a na náměstí se v příštím roce opět rádi 
rozhodli připravit jinou akci. Budou  v rá til i,“  p o do tk la  B ož ena Špičková. Pro je 
to Michalské vepřové hody. Budou se konat    j ednoznačně i starosta Karel Vrbický. 
v areálu městského koupaliště 29. září  „ M ys lí m,  ž e  tu s jarmarkem vznikla nová 
od 10 hodin,“ uvedla Špičková. Tato akce tradice a bylo by škoda o ní přijít. Jako město 
slibuje pravé zabijačkové hody, odpolední se budeme v příštím roce více angažovat. 
program pro děti a také večerní taneční Myslím tím především po finanční stránce,“ 
zábavu. „Měla by se tu objevit i harmonikářka, uzavřel.     (ah)

Jarmark nahradí Michalské hody
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Slavnostní uvítání prvňáčků na ZŠ
Pondělí 3. září bylo vůbec prvním školním dnem pro 52 prvňáčků a 13 dětí přípravné 

třídy na základní škole v Benešově nad Ploučnicí. Školáky přišli v doprvodu ředitele školy       
Mgr. Jiřího Špičky pozdravit starosta Karel a Vrbický a místostarosta Radek Lekner,      
kteří jim také jako zástupci města předali drobné dárky.

Barunka: Školní tašku mi přinesl Ježíšek!
„Do školy se těším! Ve školce už byla Přechod z mateřské školky do školy 
hrozná nuda, pořád jsme si tam jenom zvládne Barunka určitě bez problémů. 
hráli,“ říká jedním dechem Barunka „Umím už počítat do desíti, naučila jsem se 
Kušniriková, šestiletá slečna, kterou už   to  ú p lně sama. Taky dokážu napsat svoje 
za pár dní čeká jeden z velkých životních jméno. Další písmenka se už brzy naučím 
kroků. Nastupuje totiž do první třídy ve škole,“ míní. Do třídy prý bude chodit    
benešovské základní školy. „Tašku  s  ka m ar ád y,  k ter é zná už ze školky. „Bude 
do školy už mám. Přinesl mi ji Ježíšek. Je tam se mnou Nelinka Lulínková i Kuba 
celá růžová a byl v ní i penál s vybavením. Ježek. Ve školce ale ještě zůstala moje 
Nějaké školní potřeby jsme ale ještě museli kamarádka Lucinka a Terezka. Po nich       
dokoupit. Ježíšek na ně asi zapomněl,“ se mi bude stýskat. Až je potkám, budu jim 
hudruje malá školačka. Na „prvňáčkovské“ vyprávět, jaké to ve škole je a co všechno   
nákupy prý s maminkou potřebovali velký už umím,“ slibuje. 

V dospělosti by chtěla být Barča učitelkou. seznam. „Museli jsme koupit ještě nějaké 
Touží po tom učit děti na základní škole. tužky, lepidlo, propisky a taky oblečení!“ 
„Ale ne ty velké, chtěla bych učit takové    Třetího září se prý svým kamarádům ukáže 
ty prvňáčky, jako jsem teď já.“ v nových riflích a zeleném tričku. „Ano, je 
Přejeme Barče i všem dalším letošním to tak,“ kývá maminka Hanka. „Má tuhle 
prvňáčkům, aby se jim ve škole líbilo, učení kombinaci vybranou už dlouho. Musím 
jim šlo pěkně od ruky, spoustu nových potvrdit, že se do školy už těší. Každý den si 
kamarádů a radost z velkých jedniček,   v kalendáři zakroužkuje den, který právě 
které  je  tam zcela  j i s tě  čekaj í .                   utekl. První školní den si označila 

    (ah)rámečkem,“ usmívá se maminka.
Oblečení má tedy Barunka vyřešené. Ale co 
na hlavu? Budou jí zdobit culíčky         
nebo třeba copánky? „Zrovna je u nás teta. 
Teď stříhá tátu a pak chce zkrátit vlasy i mě. 
Já ale nechci, proto teď radši běhám venku. 
Doufám, že mě maminka nedohoní,“ říká 
blonďatá holčička. Ostřím nůžek ale její 
vlásky nejspíš neuniknou. „Trochu jí to 
zkrátíme, na culíčky to sice nebude,          
ale vlásky jí rychle rostou, brzy se jich zase 
dočká,“ vysvětluje mamča. 
Barča má dva sourozence. Starší bratry,    
se kterými se musí dělit o pokojíček. Mohlo 
by se zdát, že by zde při přípravě do školy    
a učení mohlo být celkem těsno, ale není 
tomu tak. Barča to má náramně vymyšlené. 
„Bráchové se budou učit v kuchyni a já 
budu mít pokojíček sama pro sebe! Pustím 
sem jen maminku, aby mi s tím učením 
pomohla,“ vysvětluje. 

Anketa
Zeptali jsme se benešovských prvňáčků…
Těšíš se do školy?
Čím bys chtěl(a) být, až vyrosteš?
Proč musí děti chodit do školy?

Barča Kušniriková
6,5 roku
Ano, těším!
Chtěla bych být paní učitelkou a učit malé 
děti. Ale ne ty ve školce, takové ty prvňáčky, 
jako jsem já. 
Do školy musí děti chodit přece, aby se 
naučily číst!

Marek Špringl
6 roků
Těším se hodně.
Až budu velký, tak bych chtěl pracovat na 
soustruhu jako můj táta. On pracuje s dědou a 
mají tam tři stroje.
Proč se chodí do školy? To nevím!

Jiřík Hamouz
7 let
Do školy se těším!
Já bych se chtěl stát opravářem. Opravoval 
bych třeba okna nebo dveře. To by mě bavilo.
Děti musí chodit do školy, aby se naučily číst 
a psát.

  Na benešovském sídlišti se malých školáků 
ptala a fotografovala Alena Houšková.
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Předškoláky přivítaly
nové postýlky

To bude spinkání! Zcela nové postýlky 
přivítaly po prázdninách malé předškoláky 
dvou tříd benešovské mateřské školy. Staré 
palandy kovových konstrukcí nahradily 
nová lůžka, která jsou podle ředitelky 
mnohem praktičtější a skladnější. „Kromě 
nich dostaly děti i nové koberce, během 
letních měsíců jsme stihli také upravit 
pískoviště, položit dlažbu ve vestibulu       
a nově vybavit přípravnou kuchyňku,“ 
doplnila ředitelka MŠ Eva Fofoňková.     
Na snímku je společně s učitelkou Janou 
Pospíšilovou při stěhování a přípravě třídy 
na nový školní rok. 

    Foto: Alena Houšková

Činnost základní školy je bohatá
 S právě zahájeným školním rokem a zábavné jako např. oslavy Dne dětí. 
2007/2008 přinášíme několik fotografií  N e dí lno u  so u čá stí v průběhu roku jsou akce 
z činnosti naší školy. Vedle nejdůležitější rozvíjející lidové tradice a zvyky – Mikuláš, 
činnosti – vzdělávání, soutěží a olympiád, Lucky, Masopust, Morana apod. 
zápisu do 1. třídy nebo předávání vysvědčení, Informace o činnost školy najdete na adrese: 
patří do činnosti školy také akce sportovní   w  ww.zsbnpl.cz

Foto: 1.Tři králové
2. Mikuláš
3. Filipojakubská noc

Vše za skvělé ceny.Vše za skvělé ceny.
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Znáte naše zastupitele?
Ing. Josef Šuma 
 Rodina: ženatý 
Věk: 62 
Politická příslušnost: KDU ČSL
 
Můžete se našim čtenářům blíže představit? 
Jsem ženatý a mám čtyři děti. V Benešově  
nad Ploučnicí žiji s desetiletou přestávkou    
od roku 1949. I přes svůj nedělnický původ    
a aktivní účast rodičů v odboji, se mi podařilo 
vystudovat vysokou školu. Od té doby pracuji 
jako projektant a vývojář ve Farou Děčín.     
K mým zálibám patří country muzika, tenis    
a na „stará kolena“ i zahrádka.

Jaká problematika města je vám jako 
zastupiteli nejbližší?
A č  s á m  n e p o d n i k á m ,  z a j í m á  m ě  
podnikatelské prostředí v našem městě. 
Bohužel toto prostředí zatím není pro naše 
podnikatele příznivé.
 
Představte si, že nyní máte k dispozici 
prostředky k tomu, abyste Benešov             
nad Ploučnicí změnil k lepšímu. Mohl byste 
ale napravit jen jednu jedinou věc. Která by   
to byla?
Určitě městské kino, abychom konečně měli 
v Benešově pořádný sál pro kulturní akce,    
za který bychom se nemuseli stydět.

Pokud byste naopak mohl z našeho města 
něco vymazat, o co by šlo?
Jsou to krádeže (okapy, kanálové vpustě, atd.) 
a vandalismus. Obojí je projevem neúcty        
k práci druhých.
 
Trávíte svůj volný čas aktivně?
Pokud nějaký mám, věnuji se svým zálibám. 
Občas si zahraji v kostele na varhany, 
postavím nové reprobedny nebo si přečtu 
něco z historie regionu. Určitě se však 
alespoň na chvíli „kochám“! Je toho strašně 
moc krásného, čeho si ve stálém shonu 
nedovedeme vůbec všimnout.

Zaměstnanci Státního zámku připravili         
o prázdninách pro návštěvníky zpestření       
ve formě nočních prohlídek Dolního zámku, 
které se setkaly s velkým zájmem 
návštěvníků - z původně plánovaných dvou 
prohlídek byly v červenci tři a v srpnu 
dokonce čtyři. Děti a jejich rodiče čekali 
například vodník, komtesa, kuchtička, 
zbrojnoš, ale i bílá paní. Fotografie z akce 
naleznete na stránkách www.zamek-
benesov.cz.         (rl)

Noční prohlídky na zámku

Výstava fotografií na zámku
   Státní zámek Benešov nad Ploučnicí 
připravil v srpnu v prostorách hospodářské 
budovy Horního zámku výstavu fotografií 
Emílie Mrazíkové s názvem Lovím 
(ne)všednosti.
Výstava byla zahájena vernisáží v pátek       3. 
srpna za účasti primátora statutárního města 
Děčín pana Ing. Vladislava Rašky.

Foto: Primátor Děčína pan Ing. Vladislav 
R a š k a  a  m í s t o s t a ro s t a  B e n e š o v a                  
nad Ploučnicí Radek Lekner.

        Autor: Zdeněk Henig

Město Benešov nad Ploučnicí 
nabízí k odkoupení 

bytovou jednotku č.454/8 v domě č.p.454, ul.Českolipská 
v Benešově nad Ploučnicí.

Jedná se o volnou bytovou jednotku bez nájemního vztahu 
o velikosti 1+1 vč.příslušenství 

(WC, vana, el.boiler, lokální vytápění, menší rekonstrukce nutná)

Kupní cena bytu činí 164.760,-Kč. 

Prohlídku bytu je možné dohodnout na odboru správy majetku města, kde budou případným 
zájemcům sděleny bližší informace týkající se prodeje bytu. 

Informace: 412 589 825
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Republikové závody Česko-moravského poháru v Praze Bohnicích
a druhý skok. Měl jsem výhodu vnitřku        Milan Myšík (boys 14)

   I přesto, že v tréninku nepříjemně spadl     do první zatáčky, náskok jsem si pomalu,     
na největším skoku přes řídítka, nastoupil    ale jistě zvyšoval do té doby, než přišla třetí 
do závodu a v kvalifikaci vyhrál všechny tři zatáčka. Tam mi ustřelilo na prachu přední 
jízdy a tím také přímý postup do velkého kolo a málem jsem spadl. Znovu jsem           
finále. V rozjížďkách se mu nevedly starty.   se rozjížděl z nulové rychlosti ale i přesto mě 
Ve finále startoval z vnitřní dráhy a to           Kuba Hladík nedohnal a vyhrál jsem,“ 
se nakonec vyplatilo. „Od startu jsem jel popisuje Milan Myšík. Celkově je zatím          
spolu s mým největším soupeřem Jakubem v seriálu Česko-moravského poháru            
Hladíkem, ale já jsem rychleji projel první      na druhém místě.

Karel Zeman  (boys 7)
   V rozjížďkách se mu moc nevedlo,           
ale v opravné jízdě o velké finále zabojoval    
a jízdu s přehledem vyhrál. Postoupil tak     
do velkého finále. Startoval z pátého místa,   
to si udržel až do cíle.

Marek Pirzkall (boys 15/16 let)
   V rozjížďkách měl proti sobě výbornou 
konkurenci, páté místo mu na přímý postup 
do finále nestačilo a proto musel projít 
opravnými jízdami. Zde zabojoval, jízdu 
vyhrál a zajel první finále. Ve finále na něj 
v y š l a  v n ě j š í  d r á h a ,  o d s t a r t o v a l                      
na pátém místě, ale hned v první zatáčce      
ho soupeři vytlačili. Nakonec si dojel         
pro velmi pěkné sedmé místo.

ženy muži

1. Věra Hybnerová 1.Petr Mittner
2. Anna Myšíková 2.Vlastimil Adamec
3. Maria Vachutová 3.Roman Huber       

Plavecké závody seniorů
Ve čtvrtek 16. srpna proběhla další partnerská 
akce důchodců z Benešova nad Ploučnicí       
a z Heidenau - plavecké závody na termálním 
koupališti. Zúčastnilo se celkem 13 plavců, 
mezi muži zvítězil Petr Mittner, z žen byla 
nejrychlejší Věra Hybnerová.                    (rl)

Milan Myšík se ve své kategorii na 24" kolech 
probojoval do velkého finále, kde z první 
vedoucí pozice na startu měl defekt a dojem 
na 8. místě. Mistrovství Evropy se konalo     
ve městečku Romans Francii v období od 13 
do 15. července.

Výsledky:

 foto: (rl)

Výsledky fotbalu 
I.A třída staršího dorostu - skupina A
Benešov n. Pl.  -  Velký Šenov 2:1 (1:1) 

A1A - II. třída dospělých
FC Děčín - MSK Benešov n. Pl. 1:0 (0:0) 

X1A - Okresní soutěž starých gard
Benešov n. Pl. - Jílové 3:0 (0:0)

Milan Myšík z ME ve Francii
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Jubilanti - září 2007

Všem jubilantům přejeme vše 
nejlepší, hodně štěstí                   

a především pevné zdraví.  

Schořová Marie
Staňková Mária
Jiroušková Jiřina
Jahelková Věra
Kloučková Zdeňka
Hájek Václav
Tříletá Božena
Tlapák Miroslav
Cuchý Jan
Niklová Marie
Daněk Miroslav
Pešek Václav
Čámský Václav
Mikanová Ludmila
Fialová Maria
Skořepová Anna
Nikl Václav
Hrdinová Milena
Zahradníková Rozálie
Linhartová Anna
Procházková Jarmila
Moravcová Božena
Růžičková Václava
Hendrichová Hedvika
Šulcová Ludmila
Cepková Olga
Hachová Emilie
Trčková Zdeňka
Čámská Božena
Miškovská Jindřiška
Vtelenský Jiří
Šindelář Miloslav
Seifer Miroslav
Tvardziková Věra
Tichá Libuše

z napínavých příběhů řeckého detektiva Pro ženy
Enoch, S. – Půlnoční setkání – půvabná Alexe Mavrose.

Preston, D. – Child, L. – Relikvie – expedice Victorie si užívá bezstarostného života, 
pátrá v Amazonské džungli po tajemném bujarých večírků, i nesčetných flirtů.         
kmeni Kothogů.Nic nedbá na to, že se dostává do řečí.

Chadwick, E. – Největší rytíř – romanticko-
Detektivkyhistorický román.
Robb, J.D. – Smrtící setkání – brutální Ball, S. – Psáno ve hvězdách – když bylo 
travička je na svobodě, ale poručík Eva Gemmě čtrnáct let, vyrobila se svými 
Dallasová bojuje o všechno.kamarádkami časovou schránku. Kromě 
Cornwell, P. – Predátor – v dalším ze svých spousty drobností na památku, do ní společně 
vzrušujících příběhů tentokrát soudní uložily také dopisy obsahující jejich 
patoložka Kay Scarpettová spolupracuje         představy a sny o vlastní budoucnosti.
s Národní forenzní akademií na Floridě.

Napětí
VálečnéKellerman, J. – Únos – psychologický 
Kessler, L. – Smrtihlav – román z 2. světové thriller, jehož hlavním hrdinou je psycholog 
války z akce úderného praporu SS Wotan.Alex Delaware.

Johnston, P. – Tajemný odstín modři – první 

Nové knihy v městské knihovně

Vzpomínka

Poděkování
Děkujeme panu Henigovi za bezplatné zapůjčení slavnostníhosálu na zámku k uspořádání 
našeho koncertu, který se konal v rámci Benešovské pouti.
Dále děkujeme firmě Box Servis a p. Špičkové za pomoc. 

BS-AKTIV

    
 

INTER CONTRACT WBC   s.r.o
 Pražská 612, 407 21  Česká Kamenice

  Přijme do pracovního poměru:

  Šička - vyučen nebo zaučen
  

  Technolog - ÚSO textilní  

Mechanik šicích strojů  -  vyučen v

 

oboru nebo zaučen

-  praxe nutná

  Informace:  INTER CONTRACT WBC s.r.o., Pražská 612 ,Česká Kamenice
       tel. 412 704 027          e-mail: salacova@intercontract.cz
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14.  9.  ROMing  - letní kino
začátek promítání 20:00, vstup 70,- Kč

22. 9. Tuning sraz - benešovské termální
 koupaliště. Začátek 10:00.

29. 9.  Michalské vepřové hody + odpoledne
   pro děti + večer taneční zábava, benešovské
 termální koupaliště. Začátek 10:00.

AKCE Pro Tuning sraz
  Po červencové zkušební akci se v sobotu  22. září uskuteční v areálu 
termálního koupaliště další sraz tuningových automobilů. Přijďte se 
podívat na upravené čtyřkolové miláčky!

Tahač pana Antonišina
- jeden z nejsilnějších v ČR 

    Fotografované vozidlo je jedno z mála nejsilnějších silničních 
tahačů značky MAN pro přepravu nadrozměrných nákladů                
až do hmotnosti soupravy 150 tun v naší republice. Jedná se o typ    
TGA 41.660 (číslo udává maximální celkovou tonáž vozidla - 41 tun    
a výkon motoru 660 koní). Majitel pan Michal Antonišin navíc do něho 
řádně zainvestoval a díky mnoha nadstandardním doplňkům jako jsou 
doplňky z leštěného nerezového plechu, světelná rampa na střeše, 
záblesková světla (stroboskopy) a jiných detailů, udělal ukázkové 
vozidlo.
 Pan Antonišin je rovněž majitelem dalšího unikátu, kterým je zánovní 
americký tahač Peterbilt 387, kterých po Evropském kontinentu 
rovněž moc nejezdí a který je opět vyšlechtěn do výstavní podoby.      
Je vidět, že si pan Antonišín, ač se zabývá hlavně zemními pracemi       
- a tudíž prací ve špinavém prostředí - potrpí na naleštěná a vykrášlená 
vozidla.
   Text a foto: Jiří Fiala

Menší a atypické 
inzeráty:

1/4 strany A4 - 375 Kč
1/5 strany A4 - 290 Kč
1 cm2 = 5 Kč

Opakovaná inzerce:
Při opakované inzerci 

je poskytována sleva:
2. až 5. otištění téhož 

inzerátu - sleva 10%
6.     a další otištění 

téhož inzerátu - sleva 
20%. 

Slevy při opakování                 
se nevztahují na inzeráty 
na titulní a poslední 
straně.

Př ípadné graf ické  
dopracování inzerátů 
nebo  změny vaš ich  
inzerá tů  provedeme 
zdarma.

Platební podmínky: 
P o k u d  s e  s t r a n y  

nedohodnou jinak, zašle 
M ě Ú  o b j e d n a v a t e l i  
fakturu bez zbytečného 
odkladu po uveřejnění 
i n z e r á t u ,  z p r a v i d l a          
do 7 dnů. Faktura je 
sp l a tná  do  14  dnů            
od vystavení. Společně     
s fakturou zašle MěÚ 
d o k l a d o v ý  v ý t i s k               
s uveřejněným inzerátem. 
M ě s t s k ý  ú ř a d  n e n í  
plátcem DPH.

Základní údaje: tištěný náklad: 750 ks, počet občanů Benešova: cca 4100, 
distribuce: 10 provozoven ve městě, periodicita: 1 měsíc (o prázdninách možné 
dvojčíslo), prodejní cena: 5 Kč, formát: A4 (297x210 mm), počet sloupců: 3, 
tisková technika: černobílý ofset (titulka dvoubarevná), rastr: 175 lpi, papír: 80 
g/m2, podklady:CDR (písmo v křivkách), JPG, TIFF - minimální rozlišení 300 
dpi. Podklady inzerce: CD-ROM na MěÚ nebo e-mail redakce@benesovnpl.cz 
(do 10 MB). Nosiče  s podklady, fotografie, rukopisy jsou archivovány po dobu             
3 měsíců. Po tuto dobu si je lze vyzvednout.

Město Benešov nad Ploučnicí
Benešovské noviny - ceník inzerce

Ceník plošné inzerce:

strana A4 - 1490 Kč 1 strany A4 - 740 Kč

2/3 strany A4 - 990 Kč 1/12 strany A4 - 130 Kč

1/3 strany A4 - 490 Kč 1/6 strany A4 - 255 Kč

Kontakt: Bednářovi, Čsl. armády, Trafika Zdeňka, 
Sokolovská ul., Nápoje Janko, Českolipská Městský úřad - Benešovské Noviny
ul. Trafika, Českolipská ul., Potraviny Náměstí Míru 1407 22 Benešov nad 
Šoltys, Sídliště, Trafika, Sídliště, Trafika, Ploučnicí. Tel: +420 412 589 811fax: +420 
Děčínská (Interkov), Benzinová stanice  4 1 2  5 8 9  8 1 2 .  e - m a i l :  
Děčínská.r e d a k c e @ b e n e s o v n p l . c z ,  

www.benesovnpl.cz
Vzpomínky, poděkování zveřejňujeme 
zdarma, taktéž texty od občanů (dle uvážení Distribuce:
redakce), fotografie, básně apod.Trafika H&M, Náměstí Míru, Drogerie / 

smíšené zboží Zajan, Krátká ul., Koloniál 


